
    
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

   

Van: 
orn 

Verzonden: 

juni 

: 

Aan: 
meerssen.nl> 

Onderwerp: e: Presentatie bewonersavon 

Bijlage(n): 
Presentatie De 

Bundeling 
bewonersavond 9 

mei.pptx 

Geacht 

Ik heb helaas 
de 

presentatie 

van 
de bewonersavond door 

omstandigheden 
niet kunnen zien 

op 
19 mei 

j.l. Mijn 

vraag 

is dan ook of er een 

verslag 
van is 

gemaakt? 
Zo 

ja 
zou ik daar een 

kopie 
van kunnen 

krijgen. 

Naar 
ik hoor 

van 
de 

voornemens van 
de raad is dat 

men 

gaat 
kiezen / 

neigt 
te kiezen 

voor 
aanbouw 

aan 
de Franciscusschool 

waar 

wij 
faliekant 

tegen zijn. 

In 

afwachting verblijf 
ik met 

vriendelijke groet, 

  (geanonimiseerd)

Verstuurd vanaf 
mijn 

iPad 

Op 10 
mei 

2022 
om 

09:29 
hee 

geschreven: 

  

  

    
  

Beste, 

In 
de 

bijlage 
de 

presentatie 
van de bewonersavond van 9 mei. 

19 mei 19 uur vindt er voor de raad een 

themabijeenkomst. 
Deze kunt 

u 

volgen 
via de livestream 

op 

www.meerssen.nl 

Met vriendelijke groet, 

   
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

meerssen.nl 

erkdagen: maandag, onderdag 
en 

vrijdag 

Ed 

pe 

ù 

Sfeervol Meerssen 

Klant Contact Centrum 

Telefoon: 14 043 

E-mail: 
info@meerssen.nl 

Website: www.meerssen.nl 

Gemeente 
Meerssen 

Bezoekadres: Markt 50 
| 
6231 

LS 

| 
Meerssen 

Postadres: Postbus 90 
| 
6230 AB 

| 
Meerssen 

Wilt u actueel nieuws van de 

gemeente 
Meerssen automatisch in uw mailbox 

ontvangen? Op 
de 

beginpagina 
van 

www.meerssen.nl kunt 
u 

zich 

gratis 
abonneren 

op 

de 

gemeentelijke 
e-nieuwsbrief 

en/of 

bekendmakingenservice. 

Denk aan het milieu 

bij 
de 

overweging 
deze mail te 

printen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



S Sffe ee errv vo oll 

M Me ee errs ss se en n 

Bewonersavond 

Nieuwbouw De Bundeling 

9 mei 2022 



Sfeervol 

fj 

Meerssen 

Opening 

  (geanonimiseerd)



Programma 

1. Terugblik bewonersbijeenkomst 17 maart 2022 

2. De verschillende scenario’s naast elkaar 

3. Uitgewerkte scenario’s 

4. Vervolg 

5. Actielijst bewoners 



1 Terugblik 17 maart 2022 

• 

• 

• 

• 

Informeren over voornemen nieuwbouw 

Luisteren naar de mening en ideeën van bewoners 

Opstellen actielijstlijst vanuit bewoners 

Leefbaarheid en verkeersveiligheid 



S Sffe ee errv vo oll 

M ee ss en Me errs se n 

2 De verschillende scenario’s naast elkaar 

1 2 3 4 

Omwonenden 

Partners 

Leidingwerk 

Herhuisvesting 

Bestemmingsplan 

Hybride scholen 

Verkeersveiligheid 

Verkeerscirculatie 



3 Scenario’s 

Varianten 



Locatie Lindelaan (1) 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

Veel bouwruimte 

Voldoende ruimte speelplaats 

Nieuw verkeersplan met oog op verkeersveiligheid 

Tijdelijke herhuisvestingskosten 

Afstand tussen beide scholen 

Voldoet aan bestemmingsplan 



Locatie speelplaats (2) 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

Veel bouwruimte 

Voldoende ruimte speelplaats 

Gedeelte speelplaats Franciscus vervalt 

Nieuw verkeersplan 

Geen tijdelijke herhuisvestingskosten 

Samenhang mogelijk tussen beide scholen 

Geen bestemmingsplan wijziging nodig 

Verleggen waterinfiltratiesysteem onder speelplaats 



Locatie parkeerplaats Wilgenhof (3) 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

Veel bouwruimte 

Voldoende ruimte speelplaats 

Nieuw verkeersplan 

Verplaatsing parkeerplaats 

Geen tijdelijke herhuisvestingskosten 

Afstand tussen beide scholen 

Bestemmingsplan wijziging nodig 



Locatie Kersenlaan (4) 

• 

• 

Beperkte bouwmogelijkheden , 3 etages 

(Te)weinig mogelijkheden speelplaats tenzij deel speelplaats 

Franciscus wordt gebruikt 

Verplaatsing transformatorhuis 

Zorgen omwonende verkeersveiligheid 

Zorgen omwonende verkeerscirculatie 

Geen tijdelijke huisvestingskosten 

Samenhang mogelijk tussen beide scholen 

Voldoet alleen aan bestemmingsplan als deel speelplaats Franciscus 

wordt gebruikt 

• 

• 

• 

• 

• 

• 
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M ee ss en Me errs se n 

Cijfer per scenario 
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Partners 

-- 

+ 

++ 

Draagvlak omwonenden 

Leidingwerk 

-- 

++ 

Herhuisvesting 

- 

+ 

+- 

-- 
Bestemmingsplan 

- 

+- 

- 

+ 

+ 

Hybride scholen 

Verkeersveiligheid 

- - 
Verkeerscirculatie 



4 Vervolg 

4 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

19 mei Themabijeenkomst raad 

Voorstel voor 1 scenario 

Raadsadviesvergadering 1 juni 

Raadsvergadering 15 juni 

Medio juni Communicatie locatie 

Nieuwe bewonersbijeenkomst , ontwerp Najaar 

Wat te doen met de vrijgekomen ruimte? 



5 Actielijst 

• Is het mogelijk 
om 

de scenario’s te hernoemen 
naar 

Kersenlaan 
en Lindelaan? 

De scenario’s zijn hernoemd. 

• Worden de beide scenario’s objectief voorgelegd aan 
de gemeenteraad? 

Het gehele 
proces 

wordt gedeeld met de gemeenteraad tijdens 
een 

themabijeenkomst 
op 19 mei. 

Daarna zal 
er 1 scenario naar 

de raad gestuurd worden 
waarover 

gestemd zal worden. 

• Waarom moet de school herbouwd worden in de kern 
van Bunde? 

Ruim 25% van de leerlingen komt uit Bunde. 

Centralisering van 
de kinddiensten 

De beide basscholen bieden 
een 

verschillende manier 
van 

onderwijs. Hierdoor is 
er een 

keuze 
voor 

ouders. Dat 
er 

iets te kiezen valt is 
een 

groot goed. 

• Hoeveel procent 
van 

de leerlingen komt , bij beide scholen , 
van 

buiten Bunde? 

25% 

40% 

Franciscus 

Bundeling 

360 leerlingen 

180 leerlingen 

90 leerlingen 

45 leerlingen 

• Het buurtnetwerk heeft een enquête uitgezet. Kan deze teruggekoppeld worden 
aan 

de gemeente? 

Er heeft een gesprek plaatsgevonden tussen het buurtnetwerk 
en 

de gemeente 
over 

de enquête. Wanneer 

nodig komt 
er een 

vervolg. 



Actielijst (vervolg) 

• Wordt 
er 

voldoende ruimte gebouwd 
voor BSO , KDV 

en peuteropvang? 

Er worden gesprekken gevoerd met alle partners 
over 

de ruimte. 

• Gaan de beide scholen 
samen 

niet groter worden dan 550 leerlingen? 

De 
prognoses van 

het adviesbureau 
geven aan 

dat dit niet te verwachten is. 

• 
Na de bouw 

van 
de Franciscus is 

er 
wateroverlast ontstaan in kelders. Kan dit 

een 
aandachtspunt zijn binnen de nieuwe 

plannen? 

Bij de bouw 
op 

de speelplaats zal dit als aandachtspunt worden 
meegenomen. 

• Bij de Wilgenhof ligt een grote parkeerplaats , kan dit een oplossing zijn bij de verkeersproblemen? 

Voor de aanpak 
van 

het verkeersprobleem zal 
een 

nieuw verkeersplan gemaakt worden. Dit zal gedeeld 

worden 
op een 

nieuwe bewonersavond. 

• Hoe gaat het nieuwe gebouw eruit zien 
en 

past dit in de omgeving. 

Er wordt door 
een 

stedenbouwkundige 
en een 

ruimtelijke commissie beoordeeld hoe het nieuwe gebouw 

het best binnen de omgeving past. 



Afsluiting 


